

Date : 4 April. 2021  
Ref : QLM/41/2021

**Qatar Exchange**  
**Att. Mr.Nasser Abdulla Abdalghani**  
**Director of the Market Operations &**  
**Control Department**  
**Doha - Qatar**

**Dear Sirs,**

Please be advised that the **QLM General Assembly meeting** took place on the 4<sup>th</sup> of April 2021, **approved the following:**

1. Directors Report on the activities of the Company and its financial positions for the year ended 31st Dec. 2020, and its future plan.
2. the auditor's report for the financial statements 2020.
3. the company's balance sheet and its profit & loss statement for the year 2020.
4. Non-distribution of divided for the year 2020 due to insignificant profits achieved which is not enough to pay appropriate dividend percentage.
5. Discharging the members of the Board of Directors.

The Assembly also approved the clause that Qatar Insurance Company (the shareholder owning 25% of the capital) requested to distribute quarterly profits from under the profit account for the year (2021), and authorize the Board of

التاريخ : 2021/4/4م

الإشارة : 2021/41/QLM

السادة / بورصة قطر  
المحترمين  
عناية السيد / ناصر عبدالله عبد الغني  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
**الدوحة - قطر**

تحية طيبة وبعد ،،،

رجاء العلم بأن الجمعية العامة العادية للشركة ، في اجتماعها الذي انعقد عن بُعد بطريق التواصل الإلكتروني مساء اليوم 2021/4/4م ، قد صادقت على ما يلي :

- 1) تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المنتهية في 2020/12/31م والخطة المستقبلية للشركة
- 2) تقرير مراقبي الحسابات عن البيانات المالية للشركة لسنة 2020م
- 3) ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر لسنة 2020م
- 4) عدم توزيع أرباح عن عام 2020 م ، نظراً لضآلة مقدار الأرباح المحققة وعدم كفايتها لتوزيع نسبة أرباح لائقة عن ذلك العام
- 5) إبراء ذمة أعضاء مجلس المديرين السابقين عن عام 2020م

كما إعتُمدت الجمعية البند الذي طلبت شركة قطر للتأمين (المساهم المالك لنسبة 25%) من رأس المال) توزيع أرباح ربع سنوية من تحت حساب الأرباح لعام

Directors to determine the appropriate amount of distribution and to take the necessary measures for that in accordance with the controls and approval of the Qatar Central Bank and other relevant authorities .

(2021م) ، وتفويض مجلس الإدارة في تحديد القدر المناسب للتوزيع واتخاذ الإجراءات اللازمة لذلك طبقاً لضوابط وموافقة مصرف قطر المركزي وباقي الجهات ذات الصلة

For your information.

رجاء التفضل بالعلم والإحاطة

Best Regards,

والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته

فهد محمد خميس السويدي  
الرئيس التنفيذي

Copy to:

\* Qatar Financial Market Authority

نسخة الى :

\* هيئة قطر للأسواق المالية